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Notulen van de Algemene Ledenvergadering van de Volkstuindersvereniging Hoorn en 
Omstreken gehouden op donderdag 13 april 2023 om 19.30 uur bij Chez Dick  Ramen 10 in 
Hoorn 

Aanwezig bestuur : Jacqueline v.d.Haagen (voorzitter) , Jos Mol (penningmeester) , Theo van Dijk , 
Marcel van Mullem en Jan Peerdeman (secretaris) 

Er zijn totaal 40 leden (inclusief bestuur) aanwezig waarvan 33 stemgerechtigd. 
Van de 33 stemgerechtigde leden hebben 2 leden een schriftelijke volmacht verstrekt. 
Er zijn totaal 187 stemgerechtigde leden binnen de vereniging. 
Voor het wijzigen van de statuten dient 2/3 van het aantal stemgerechtigde leden aanwezig te zijn.(2/3 
van 187 leden = 125 leden) 
Als het voorstel tot wijziging van de statuten in stemming wordt gebracht dan dient ook weer 2/3 van 
het aantal aanwezige leden (2/3 van minimaal 125 leden = 84 leden) vóór te stemmen. 
Aangezien er slechts 33 stemgerechtigde leden aanwezig zijn wordt het voor de wijziging van de 
statuten benodigde quorum niet gehaald en zal er dus nog een ALV dienen te worden uitgeschreven. 

Bij binnenkomst is de presentielijst door alle aanwezigen getekend en aan iedereen zijn  
2 consumptiebonnen uitgereikt en aan de stemgerechtigden een setje stembriefjes. 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
Jacqueline v.d. Haagen opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Jacqueline verzoekt iedere spreker die een opmerking wil maken even naam en voornaam te 
noemen. 
T.b.v. het maken van de notulen wordt deze ALV opgenomen. 
Ieder stemgerechtigd lid heeft een rood en en groen stembriefje ontvangen.We stemmen door het 
opsteken van de stembriefjes. Groen betekent voor en rood betekent tegen. 

Vaststelling agenda: 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Bij de secretaris zijn de volgende afmeldingen voor deze ALV binnengekomen: 

Clint Ferguson

Conny Ligthert

Margreet Jansen (is akkoord met de nieuwe statuten)

John Six

John Janssen

Kees van Meel 

John van Diepen (tuin 207)

Teun Tanja / tuin 307B  ( is voor Heras als leverancier poort en voor een mechanisch codeslot)

Rob van de Berg (is medetuinder en heeft geen stemrecht, hij heeft diverse opmerkingen per mail

                              doorgegeven)

Joyce van den Berg

Eva Nijland

Lia Stravers / tuin 224   (gaat akkoord met de nieuwe statuten)

Liesbeth van Assema-Schoneveld / tuin 309  (voorkeur elektronisch slot)  


Ingekomen stukken:

- e-mail van René Lewis inzake wijziging statuten (René zal de mail bij agendapunt 6 mondeling 

toelichten

- e-mail van Rob v.d.Berg inzake diverse onderwerpen (kascommissie, statuten , kritiek op bestuur)


Vanwege een probleem met de printer kon de mail van Rob v.d. Berg niet worden uitgeprint.

Jacqueline stelt daarom voor om de mail voor te lezen.

Door de vergadering wordt daar echter geen prijs op gesteld en wordt de mail daarom verder voor 
kennisgeving aangenomen.
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Verder zijn er geen mededelingen.


3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 24 januari 2023 
De concept-notulen van deze vergadering zijn naar alle leden verstuurd en staan ook op de website. 
De notulen pagina 1 t/m 7 worden per pagina tekstueel doorgenomen en worden zonder verdere op-of 
aanmerkingen goedgekeurd. 
Vervolgens worden de notulen door de voorzitter en de secretaris ondertekend. 

4. Financiën: jaarstukken boekjaar 2022 (november 2021 – oktober 2022).   
Penningmeester Jos Mol licht aan de hand van een Power Point presentatie de financiële jaarstukken 
toe. 
Deze jaarstukken zijn ook integraal opgenomen in het Groene Boek 2023. 
Vanuit de vergadering zijn er verder geen vragen over de jaarstukken. 

5. Verslag controle financiële administratie over het boekjaar 2022 en voorstel decharge.
De op de ALV van 24-1-2023 nieuw gekozen kascommissie heeft de financiële jaarstukken uitvoerig 
gecontroleerd en akkoord bevonden. 
Het verslag van de kascommissie is als bijlage meegestuurd met de uitnodiging voor deze ALV. 
De kascommissie stelt de vergadering voor om het bestuur  decharge te verlenen. 
Vervolgens wordt het voorstel tot het verlenen van decharge unaniem door de vergadering 
aangenomen. 

6. Wijziging statuten 
Het concept van de gewijzigde statuten is als bijlage meegestuurd met de uitnodiging voor deze ALV.
Jacqueline licht de belangrijkste wijzigingen even toe.

Het betreft onder andere:
- afschaffen van het begrip aspirant-tuinders
- uitbreiden Geschillencommissie met een onafhankelijk lid (zou bijvoorbeeld een lid van een andere 

volkstuindersvereniging kunnen zijn)
- zittingstermijn bestuursleden (maximaal 3 bestuursperioden)
- zittingstermijn kascontrole commissie 
- wijziging omschrijving leden 

René Lewis licht vervolgens zijn ingezonden mail kort toe.
Zijn voornaamste bezwaar betreft artikel 3 waarin staat dat het bestuur beslist wie er als lid wordt 
toegelaten.
Theoretisch zou een kwaadwillig bestuur met dat artikel in de hand een ALV kunnen beïnvloeden.
Verder heeft hij geconstateerd dat de omschrijving van het boekjaar ontbreekt in de gewijzigde 
statuten.
Na zijn toelichting wordt er uitgebreid gediscussieerd over wie er stemrecht heeft en over de status 
van een medetuinder.
Conform de huidige statuten heeft een medetuinder nu geen stemrecht.
Als conform de nieuwe statuten medetuinders door het bestuur worden toegelaten als lid dan hebben 
zij automatisch stemrecht.

Vervolgens wordt aan de vergadering ter oriëntering gevraagd of medetuinders stemrecht dienen te 
hebben. Met een ruime meerderheid wordt deze vraag met ja beantwoord.
Medetuinders worden dan lid, betalen een jaarbijdrage en hebben stemrecht.
Daarnaast dienen zij zich ook aan te sluiten bij een taakgroep.

Hierna vraagt Jacqueline, ook weer ter oriëntering, aan de vergadering of zij akkoord gaan met de 
voorgestelde wijziging van artikel 3 waarin staat dat het bestuur beslist wie er leden zijn .
Een meerderheid van de aanwezige leden kiest er echter voor dat de omschrijving wat strakker moet 
zijn, dus bijvoorbeeld dat een lid een pachtcontract dient te hebben.

Dit betekent dat het bestuur opnieuw naar de statuten gaat kijken en in overleg met de notaris met 
een ander voorstel zal gaan komen.
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De geplande ALV van 11 mei zal dus niet doorgaan en de wijziging van de statuten komt opnieuw aan 
de orde in de ALV van januari 2024.

Na verdere discussie wordt uiteindelijk het volgende vastgesteld:

- tuinders met een pachtcontract zijn lid en hebben stemrecht
- mensen op de wachtlijst betalen alleen een inschrijfbedrag, geen jaarbijdrage , zijn geen lid en 

hebben dus ook geen stemrecht 
- oud-tuinders zijn begunstigers, betalen een jaarbijdrage, zijn geen lid en hebben geen stemrecht
- overige begunstigers betalen een vrijwillige jaarbijdrage, zijn geen lid en hebben geen stemrecht
- begrip medetuinder beter omschrijven in het Huishoudelijk Reglement 
- per tuin 1 stemgerechtigde 
- medetuinders zijn begunstigers, betalen een jaarbijdrage, zijn geen lid en hebben geen stemrecht 
   (dit dus in tegenstellling tot wat eerder in deze vergadering is besloten)

7. Voorstel nieuwe schuifpoort op complex Berkhout 
De toelichting op het voorstel is als bijlage meegestuurd met de agenda. 
Doordat de poort stuk is gegaan is het idee voor een aparte fietspoort komen te vervallen. 
Jos Mol licht het voorstel van de schuifpoort mondeling toe. 
Voor de financiering van de poort wordt voorgesteld om dit te betalen uit de reserves die we hebben. 
Op de begroting was reeds een bedrag opgenomen van € 1500,— t.b.v. een fietspoort. 
Dit bedrag kan nu dus worden aangewend voor een nieuwe schuifpoort. 
Na enige discussie en het beantwoorden van vragen wordt aan de vergadering gevraagd welke 
leverancier de voorkeur heeft. 
Met 17 stemmen voor Boon Metaal en 14 stemmen voor Heras wordt Boon Metaal gekozen als 
leverancier. 
Vervolgens wordt door de vergadering met grote meerderheid gekozen voor het werken met een 
tweezijdig codeslot. 

8.  Rondvraag 
Jacqueline vraagt de vergadering of er belangstelling is voor het vertonen van de film Onder het 
Maaiveld op een zaterdagochtend in Cinema Oostereiland. 
Een meerderheid van de vergadering vindt dit een inderdaad een leuk voorstel dat nu verder 
uitgewerkt kan worden. 

Johan Doorn spreekt zijn waardering uit voor de aanleg van slootwater en elektra op het complex 
Lijndraaier. 

Carla Kooiman oppert het idee om op drukke dagen (bijvoorbeeld in het weekend) de poort overdag 
niet meer te sluiten.Omdat iedereen er inmiddels aan gewend is om de poort te sluiten en het goed 
werkt tegen insluipers wordt het voorstel afgewezen. 

Gerda Horneman (tuin 311) vraagt of het drinkwater alweer aangesloten wordt. Jos Mol meldt dat er 
nog wat reparaties moeten worden verricht en dat volgende week het drinkwater weer aangesloten 
wordt. 
Het slootwater is nu al reeds weer aangesloten. 
Gerda heeft echter geen aansluiting op het slootwater en vraagt of daar nog eens naar kan worden 
gekeken. 

André Haring heeft problemen met een losse kabel die al een tijdje naast zijn tuin ligt. 
In nader overleg kan die kabel binnenkort worden ingegraven. 

Herman Lijnes vraagt of de code bij het cijferslot aan beide zijden hetzelfde zijn. Dit is inderdaad het 
geval. 
Tevens verzoekt hij om de dag van vergaderen te laten rouleren. 

Henrie van Tol is opgevallen dat er weer geen tuinders met een van oorsprong buitenlandse afkomst 
aanwezig zijn op deze ALV. Hij vraagt zich af waarom dat zo is en of daar een misschien wat aan te 
doen is. 
Jacqueline antwoordt dat alle leden worden uitgenodigd en dat er dus geen verschil wordt gemaakt. 
Verder stelt ze voor dat tuinders hun buren met buitenlandse afkomst expliciet uitnodigen om op de 
ALV te komen. 
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9.  Sluiting 
Jacqueline bedankt iedereen en sluit om 21.10 uur de vergadering. 

Notulist :  Jan Peerdeman 

Getekend :   (plaats en datum) 

Voorzittter : 

Secretaris : 


